

mentionnées, ladite somme devant être imputée sur le crédit de \$425,000 qui a été mis en réserve conformément à l'item (b) du règlement No 425.

3.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, déclarant qu'il serait opportun de mettre à l'abri de la curiosité des jeunes gens certains rayons de la bibliothèque municipale, et qu'à cette fin il serait nécessaire d'acheter des serrures pour ces rayons au coût de \$50.00.

Résolu: D'autoriser l'achat desdites serrures, ladite somme devant être imputée sur le crédit pour le mobilier de la Bibliothèque Civique.

Ajournement.

L. N. SENECAI,

Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 7 mars 1912, p.m.

M. Ainey, président. MM. Lachapelle et Dupuis.

1.—Soumis un rapport du Surintendant de l'Incineration informant le Bureau qu'il a renvoyé du service M. Moïse Perreault, journalier à l'enlèvement des vidanges, pour avoir agi contrairement au règlement du Département.

Résolu: D'approuver la décision du Surintendant de l'Incineration.

2.—Soumis un rapport des Avocats de la Cité, sur une demande de M. John Booth, pour une police acquittée de \$1,000, conformément à la résolution du Conseil du 18 janvier 1875, recommandant l'octroi de ladite police acquittée.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant qu'une police acquittée de \$1,000 soit accordée à M. John Booth, qui a fait partie de la brigade du 7 décembre 1888 au 1er mai 1909.

Ajournement.

L. N. SENECAI,

Secrétaire.

* * *

Compte rendu de l'assemblée du 8 mars 1912, a.m.

M. Ainey, président. MM. Lachapelle et Dupuis.

1.—L'Ingénieur en Chef soumet au Bureau le projet d'annonces à être insérées dans les journaux, pour la fourniture de 5,500 tonnes de charbon pour le Département de l'Aqueduc.

Résolu: D'approuver lesdites annonces et d'en autoriser la publication.

2.—Le rapport sur les cas de fièvre typhoïde déclarés au Bureau durant la semaine finissant le 23 février est soumis et déposé aux archives.

3.—Soumis un rapport de l'Ingénieur en Chef, relativement à une requête de M. Polydor Boucher, pour permission d'ériger une boutique de forge dans le quartier Laurier, No 2141 rue St-Laurent, recommandant d'accorder ladite permission.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant que ladite permission soit accordée, à condition que M. Boucher se conforme aux prescriptions du règlement No 139 de l'ex-ville St-Louis, art. 18.

4.—Soumis un rapport du Chef du Département des Maladies contagieuses transmettant les applications reçues pour la position de garde-malade pour visiter les écoles et les familles, où le Département des Maladies Contagieuses les délègueront, recommandant tout spécialement Mademoiselle Claire Lecouffe pour remplir ladite position, attendu que cette dernière est très qualifiée et s'offre à faire du service à l'Hôpital des Varioleux, en cas de besoin, appert à sa lettre d'application en date du 26 février 1912.

Résolu: Conformément audit rapport de nommer ladite Demoiselle Claire Lecouffe à la position de garde-malade, comme ci-dessus, au salaire voté au budget pour cette position.

Ajournement

L. N. SENECAI,

Secrétaire.

Resolved: To report to Council, recommending that the said sum of \$20,000 be voted for the above purposes, the same to be charged against the appropriation of \$425,000, which has been set aside in accordance with sub-sect. (b) of by-law No. 425.

3.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, stating that it would be advisable to conceal from young men certain shelves of the Civic Library and that, to that end, it would be necessary to purchase locks for such shelves, at a cost of \$50.

Resolved: To authorize the purchase of said locks, the said sum of \$50 to be charged against the appropriation voted for furnishing the Civic Library.

Adjourned.

L. N. SENECAI,

Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 7th March 1912, p.m.

Present: Messrs. Lachapelle and Dupuis. Mr. Ainey in the chair.

1.—Submitted a report from the Superintendent of the Incineration Department informing the Board that he has dismissed Mr. Moïse Perreault, scavenger, for having acted contrary to the rules governing the department.

Resolved: To approve of the decision of the Superintendent of the Incineration Department.

2.—Submitted a report from the City Attorneys, on an application from Mr. John Booth for a paid-up policy of \$1,000, in accordance with the resolution of Council dated the 18th of January 1875, recommending that said paid-up policy be granted.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a paid-up policy of \$1,000 be granted to Mr. John Booth, who has formed part of the fire brigade from the 7th December 1888 to the 1st May 1909.

Adjourned.

L. N. SENECAI,

Secretary.

* * *

Report of meeting held on the 8th March 1912, a.m.

Present: Messrs. Lachapelle and Dupuis; Mr. Ainey in the chair.

1.—The Chief Engineer submitted to the Board the draft of advertisements to be inserted in the newspapers for the supply of 5,500 tons of coal for the Water Department.

Resolved: To approve said advertisements and to authorize the publishing of same.

2.—A return of the cases of typhoid fever reported to the Board of Health during the week ending on the 23rd February was submitted and filed of record.

3.—Submitted a report from the Chief Engineer "re" application from Mr. Polydor Boucher, for permission to erect a forge in Laurier ward, No. 2141 St. Lawrence St., recommending that said permission be granted.

Resolved: That a report be made to Council, recommending that said permission be granted, conditionally that Mr. Boucher shall comply with the provisions of by-law No. 139 of the former town of St. Louis, art. 18.

4.—Submitted a report from the Chief of Contagious diseases department transmittting applications received for the position of nurse to visit the schools and families when requested to do so by the Contagious diseases Department strongly recommending Miss Claire Lecouffe for said position, inasmuch as the latter is thoroughly qualified and offers to do duty at the Small-Pox Hospital, if needed, as appears by her application dated the 26th February 1912.

Resolved: According to said report, to appoint Miss Claire Lecouffe to the position of nurse, as above, at the salary voted in the budget for said position.

Adjourned.

L. N. SENECAI,

Secretary.